
29 лютого 2024 р. відбувся Круглий стіл щодо обговорення 

проектів освітньої програми першого (бакалаврського) рівня 

вищої освіти та освітньо-професійної програми рівня фахової 

передвищої освіти за спеціальністю  

172 «Електронні комунікації та радіотехніка» 
 

29 лютого 2024 року циклова комісія радіотехніки та електромеханіки ВСП 

«Криворізький фаховий коледжу НАУ» провела круглий стіл по 

обговоренню освітньо-професійної програми «Телекомунікації та 

радіотехніка» першого (бакалаврського) рівня вищої освіти та рівня фахової 

передвищої. До зустрічі приєднався стейкхолдер, директор приватного 

підприємства «С-ВІДЕО» Олексій Бугаєнко. В процесі обговорення були 

висвітленні основні завдання ОПП та надано пропозиції щодо 

удосконалення ОПП в 2024 році, що дасть змогу підготувати 

вискоокваліфікованих спеціалістів в умовах сучасності.  

 


